

# Flaunt Your Frenchness et la Société francophone de Maillardville

## IDENTIFICATION DU SITE

**Localité :** Canada (C.-B.) - Maillardville -

**Emplacement de la géocache :** GPS coordonnées

**Altitude :**

**Taille :** 1-4

**Difficulté générale :** 1-5

**Difficulté du terrain :** 1-5

**La cache contient :**

**Cachée le :** XX/XX/2016 **par :**  
MPLUMIER

Canada



Coquitlam



*Tour d'horloge de Maillardville*

La Société francophone de Maillardville (SFM), organisme à but non-lucratif, a été fondée en 1983. Sa principale raison d'être réside dans l'encadrement et le soutien de ses membres associatifs soit onze organisations francophones, le tout étant développé dans un milieu communautaire et culturel.

Son rôle est d'offrir des services et des activités en français aux francophones de la région de Maillardville, Coquitlam et du Grand Vancouver qui regroupe environ treize mille francophones.

Sur son initiative a été créée et lancée la campagne "Flaunt your Frenchness", une façon amusante de célébrer tout

ce qui est francophone en chacun de nous. Que ce soit l'amour de la culture et des traditions, les expressions linguistiques variées, les tendances culinaires, les références et trésors artistiques ou bien d'autres aspects encore.

# Flaunt Your Frenchness and Société francophone de Maillardville

## SITE IDENTIFICATION

**Location:** Canada (BC) - Maillardville -

**Geocache location:** GPS

**Altitude :**

**Size:** 1-4

**General difficulty:** 1-5

**Difficult terrain:** 1-5

**The cache contains:**

**Hidden on:** XX / XX / 2016 **by:**  
MPLUMIER

Canada



Coquitlam



*Maillardville clock tower*

Société francophone de Maillardville (SFM), a non-profit organization, was founded in 1983. Its main purpose lies in the guidance and support of its association members and the eleven Francophone organizations, all of which developed into a community and cultural environment.

Its role is to provide services and activities to the French-speaking region of Maillardville, Coquitlam and throughout the Lower Mainland which has about thirteen thousand Francophones

At its suggestion has been created and launched the Flaunt Your Frenchness campaign. It's a fun way to

celebrate all that is French in all of us. Whether it's love for the culture and traditions, the various linguistic expressions, the culinary trends, the artistic treasures and references or many other features.